
ورزشی 10
کرونا و فوتبال ایران در سکانس پایانی؛

قابل توجه کیشوندان محترم
بولینگ مریم با رعایت ضوابط شورای سلامت جزیره همه روزه از ساعت 10 صبح یکسر ه باز است

کار سختی در رقابت با »یانیس« دارم

جزیره کیش میزبان اردوی تیم ملی در مسابقات آسیایی 2020 تایلند
رئیس هیئت انجمن های ورزش های رزمی کیش خبر داد:

گروه ورزشــي - با شیوع ویروس 
کرونا در کشور در اداخر سال ۹۸، زمزمه هایی 
درباره لغو مسابقات فوتبال شکل گرفت و 
در نتیجه ســازمان لیگ حکم به بازی بدون 
تماشاگر در هفته بیستم داد که حواشی بازی 
سپاهان و پرسپولیس در اصفهان، حاصل این 
تصمیم گیری بود. به هر شکل، رقابت ها تا 
هفته بیســت و یکم لیگ برتر ادامه پیدا کرد 
و در نهایت از اواسط اسفند، »ستاد مقابله با 
گسترش کرونا در ورزش« حکم به تعویق 

رقابت های فوتبال داد.
شــیوع کرونــا و تعطیلــی 

مسابقات
پس از تعطیلی یک هفته ای رقابت های 
فوتبال، ۲۱ اســفند یعنی شش روز پس از 
تعطیلی لیگ برتر و با توجه به بحرانی شدن 
شــرایط شیوع ویروس در کشور و افزایش 
شمار مبتلایان، اعلام شد که تمام مسابقات 
و لیگ های مختلف ورزشی تمام رشته ها در 
سطح لیگ برتر و لیگ های دسته یک، دو و 
سه تا ۱۵ فروردین ماه تعطیل خواهند بود.

با این تصمیم، تمرینات تیم های لیگ برتری 
نیز تعطیل شد اما برخی از تیم ها برای اینکه 
از رقبا جلوتر باشند، تمریناتشان را برگزار 
می کردند تا اینکه دستور جدیدی از سوی 

ستاد مقابله با گسترش کرونا صادر شد.
آغاز اختلاف میان تیم های لیگ 

برتر
این تصمیمات و عقب افتادن بیش از 
یک ماهه مسابقات فوتبال، شائبه لغو کامل 
مســابقات را مطرح کــرد که موجب بروز 
اختلافات بسیاری میان تیم ها شد. در واقع 
در این میان به جز پرسپولیس که با قاطعیت 
در صــدر جــدول حضور داشــت و جام 
قهرمانی را در چند قدمی می دید، سایر تیم ها 
خواســتار اتمام فصل بدون اعلام قهرمان 

بودند؛ خواسته ای که تا امروز ادامه دارد.
با این وجود از همان روزها، مسئولان 
وزارت ورزش و همینطور متولیان فوتبال در 
ســازمان لیگ هیچ گاه زیر بار لغو رقابت ها 
نرفتند چرا که تیم ها به طور آشــکار منافع 
شخصی را در نظرات خود لحاظ می کردند 
و حاضر به پذیرفتن نظر ســازمان لیگ هم 
نبودند. در نتیجه به علت توصیه های مقامات 
بیــن المللی در فیفــا و AFC و مصلحت 
فوتبال ایران، لغو مســابقات به طور کامل 
منتفی شــد.اختلاف برای تعطیلی یا ادامه 

لیگ با اســتمرار محدودیت های کرونایی، 
افزایش پیدا کرد. ســتاد مقابله با گسترش 
کرونا با توجه به استمرار طرح فاصله گذاری 
اجتماعــی در جهت قطع زنجیــره انتقال 
کرونا، مانع از شروع مسابقات لیگ تا پایان 
فروردین شد و در ادامه با اطلاعیه دیگری، 
شــروع رقابت ها را تا پایان اردیبهشــت به 
تعویق انداخت و موجب بلاتکلیفی بیش از 
پیش فوتبالیست ها شد.با این تدابیر، برخی 
بازیکنان خود قرنطینگی را شکستند و برخی 
از تیم ها هــم به صورت مخفیانه تمرینات 
خود را آغاز کردند تا جنجال جدیدی آغاز 
شود و تهدید سازمان لیگ و نهادهای قضایی 

و انضباطی را به دنبال داشته باشد.
پایــان بلاتکلیفــی و آغــاز 

کرونانمایی!
بالاخــره روز موعود فرا رســید و با 
اعلام رئیس جمهور، تمرینات تیم ها از اوایل 
خرداد آغاز شد و در ادامه فدراسیون پزشکی 
ورزشی و سازمان لیگ توضیحات بیشتری 
را درباره نحوه شــروع تمرینات اعلام کرد.

پروتکل سفت و سخت فدراسیون پزشکی 
ورزشی در ابتدا با ایرادهای بسیاری توسط 
برخی از تیم ها اجرا شد به طوری که تست 
های مختلفی توسط تیم ها و بدون حضور 
بازرسان انجام شد که در نتیجه برخی از تیم 
ها آمارهای متناقضی را درباره شیوع کرونا 
ارائه کردند.ولی وقتی پای راستی آزمایی و 
بررسی نمونه های گرفته شده از بازیکنان و 
مربیان مطرح شد، به شکل عجیبی برخی از 
تیم ها عقب نشینی کردند و در آزمایش های 
ثانویه، تست های مثبت، منفی شدند تا همه 

چیز گل و بلبل شود.
مخالفت رسمی با شروع لیگ برتر

در حالــی که می رفــت لیگ برتر از 
اواخر خرداد با بازی معوقه استقلال و فولاد 
در خوزستان شروع شود، ناگهان چهار تیم 
خصوصی با ارسال نامه ای به وزیر ورزش 
مخالفت خود را با شــروع مسابقات اعلام 
کردند که با واکنش های مختلفی همراه بود.

با این حال از آن زمان تاکنون تســت 
های مثبت تیم ها کمتر شده و اکثر تیم های 
لیــگ برتری وارد فاز برگزاری مســابقات 
دوســتانه شــدند که در نتیجه آن چندین 
بازیکن با مصدومیت های سنگینی روبرو 
شدند اما همچنان اکثریت تیم ها به سمت و 
سوی شروع مسابقات می روند.در این بین 

قصه تیم هایی مانند تراکتور و ماشین سازی 
متفاوت است و همچنان مصر به لغو کامل 
لیگ برتر هستند چرا که برخی بازیکنان این 
تیم حاضر به شرکت در تمرینات نیستند و 
از طرفی در آخرین تســت این تیم، نمونه 

آزمایش شش نفر مثبت شده است.
همه آماده به جز ...

عقب افتادن تیم هایی مانند تراکتور و 
ماشــین سازی با تعویق یک هفته لیگ برتر 
همراه شــد اما ائتلاف تیم های معترض به 

شــروع لیگ برتر در آخریــن اقدام خود 
نامه ای را با امضای برخی از بازیکنانشــان 
به سازمان لیگ فرســتادند و خواستار لغو 
لیگ شدند.ســازمان لیگ در واکنش به این 
اتفــاق می گوید تماس با برخی از بازیکنان 
- که اســامی آنها در نامه ارسال شده به این 
سازمان دیده می شود- حاکی از بی اطلاعی 
کامل آنهــا از محتوای نامــه و امضای آن 
است.ســکانس پایانی این اتفاقات امروز 
)چهارشــنبه( فرا می رسد و باید دید تلاش 

کدام یک از طرفین موفقیت آمیز خواهد بود؟ 
آیا استقلال و فولاد در بازی معوقه به میدان 
می روند و اســتارت لیگ را می زنند یا لیگ 
بعد از چهار ماه به شکل عجیب و غریبی به 

خط پایان می رسد؟
اســتقلال و فولاد در ایستگاه 
۴۶؛ شــاگردان مجیدی به دنبال برد 

شماره ۲۴
 اســتقلال و فولاد تاکنــون ۴۵ بار در 
مسابقات مختلف با یکدیگر دیدار کرده اند 

که در این بازیها برتری کامل با آبی پوشــان 
تهرانــی بــوده است.»اســتقلال - فولاد« 
دیداری معوقــه از هفته هفدهم لیگ برتر 
که آغاز مجددی اســت برای فوتبال بعد از 
۴ ماه تعطیلی. آبی های تهران و ســرخ های 
خوزستان در حالی چراغ فوتبال را در ایران 
روشن می کنند که این چهل و ششمین تقابل 
دو تیم در مسابقات مختلف و سی و ششمین 
دیدار دو تیم در ادوار پیشین لیگ برتر است.

این دیدار در حالی برگزار می شــود 

که سهم آبی های تهران از بازی های گذشته 
۲۳ و ســهم ســرخ های خوزستان تنها ۱۰ 
پیروزی اســت که این آمار نشان از برتری 
قابل توجه استقلال در دیدارهای رو در رو 
دارد.استقلالی ها در همه ادوار لیگ برتر ۳۵ 
بار با فولاد دیدار داشته اند که ۱۷ بار در این 
بازی ها پیروز شــده، ۸ بار شکست خورده 
و ۱۰ بار هم جدال دو تیم با نتیجه مســاوی 
به پایان رســیده است. ۵۲ بار استقلال و ۳۳ 
بار نیز فولاد در این بازی ها موفق به گلزنی 

شده اند.
بهترین گلزنان

رضــا عنایتی بــا ۷ گل بهترین گلزن 
استقلال مقابل فولاد است و رضا نوروزی 
بــا ۵ گل بهترین گلزن فولاد به اســتقلال 
محسوب می شود. سیاوش اکبرپور با ۵ گل، 
آرش برهانی، علی ســامره و فرد ملکیان با 
۴ گل دیگــر گلزنــان برتــر در دیدارهای 
متقابل هستند.جواد نکونام سرمربی فعلی 
فولاد ســابقه زدن ۳ گل به این تیم با پیراهن 
اســتقلال را دارد و یکــی از گلزنان برتر در 
دیدارهــای دو تیم اســت و فرهاد مجیدی 
سرمربی اســتقلال هم سابقه زدن ۲ گل به 
فولاد را دارد. همچنین اســماعیل شریفات 
تنها بازیکنی اســت که با پیراهن هر دو تیم 

سابقه گلزنی در این دیدارها را دارد.
بازیکنان مشترک

۲۱ بازیکــن در تاریــخ فوتبال ایران 
هستند که سابقه پوشیدن پیراهن هر دو تیم 
را دارند کــه در بین آنها ۳ بازیکن خارجی 
و معروف هم به چشم می خورند. لئوناردو 
پادوانی و فابیو جانواریو دو بازیکن برزیلی 
هستند که ابتدا سابقه بازی کردن در فولاد را 
داشتند و سپس به استقلال پیوستند و آیاندا 
پاتوســی هافبک کنونی تیم فولاد که گفته 
می شــود به دیدار مقابل استقلال نخواهد 
رسید، ابتدا با پیراهن آبی های تهران به فوتبال 
ایران معرفی شد.سهراب بختیاری زاده یکی 
از سرشناس ترین بازیکنانی است که در دو 
تیم بازی کرده و نخستین بازیکنی است که 
بین دو تیم تبادل شــد. سهراب در سال ۷۷ 
از فولاد به استقلال پیوست و دیگر نفراتی 
که در هر دو تیم ســابقه بازی دارند عبارتند 
از؛ بختیار رحمانی، اسماعیل شریفات، آرش 
افشین، کاوه رضایی، محمد قاضی، وحید 
طالب لو، مجتبی حق دوســت، حسن بیت 
سعید، فرزاد حاتمی، پژمان منتظری، احمد 

مومن زاده، مهدی امیرآبادی، علی حمودی، 
ایمان مبعلی، عارف غلامی، ایمان موسوی 

و عباس محمدرضایی.
بهترین نتایج دو تیم

بهتریــن پیــروزی اســتقلال مقابل 
فولاد در اولیــن بازی دو تیم اتفاق افتاد که 
آبی پوشان با هدایت زنده یاد ناصر حجازی 
در روز ۱۲ مهــر ۷۶ در ورزشــگاه آزادی با 
۵ گل محسن گروسی، فرد ملکیان، مهدی 
پاشازاده، سیاوش اکبرپور و آتیلا حجازی 
میهمان خــود را شکســت دادند. بهترین 
پیــروزی فولاد در دیداری بود که در تاریخ 
۲۸ آذر ۸۹ در ورزشگاه تختی اهواز برگزار 
شد و سرخ پوشان توانستند با ۴ گل سرلک، 
افشین، نوروزی و حمودی برابر تک گلی که 
فرزاد آشوبی برای استقلال به ثمر رساند با 

نتیجه ۴ بر یک پیروز شوند.
پرگل های تکراری

نتیجه پــر گل ۴ بر یک یکی از نتایج 
نســبتاً پر تکرار در بازی های دو تیم است. 
بازی های استقلال و فولاد ۳ بار با این نتیجه 
به پایان رســیده که یک بــار فولادی ها و ۲ 
بار اســتقلالی ها با این نتیجه پیروز شده اند.

استقلالی ها یک بار در دیداری که در تاریخ 
سوم شهریور ۹۰ برگزار شد با ۲ گل مجیدی 
و تک گل های شریفات و میداودی برابر تک 
گل رضــا نوروزی برای فولاد با نتیجه ۴ بر 
یک پیروز شــدند و یک بار هم در دیداری 
که در تاریخ پنجم اســفند ۹۶ در ورزشگاه 
غدیر اهواز برگزار شــد با ۲ گل تیام و تک 
گل های چشمی و شجاعیان مقابل تک گل 
رحیــم زهیوی برای فولاد با نتیجه ۴ بر یک 

پیروز شدند.
آخرین بازی

آخریــن بازی دو تیم کــه مربوط به 
نیم فصل اول همین فصل اســت در تاریخ 
۷ شــهریور ۹۸ در ورزشگاه آزادی برگزار 
شــد که این بازی با نتیجه مســاوی یک-

یــک به پایان رســید. در آن بازی فرشــید 
اسماعیلی برای استقلال و امیر حسین باقر 
پور برای فولاد گلزنی کردند. جواد نکونام 
و اســتراماچونی در آن بازی هدایت دو تیم 
را بر عهده داشتند.استقلال و فولاد در چهل 
و ششــمین دیدار خود که دیداری معوقه از 
هفته هفدهم لیگ برتر اســت از ساعت ۲۱ 
روز چهارشــنبه ۴ تیر در ورزشگاه شهدای 

فولاد شهر اهواز به میدان می روند.

استقلال و فولاد در ایستگاه ۴۶؛ 
شاگردان مجیدی به دنبال برد شماره ۲۴

گروه ورزشــي - ارسلان کاظمی 
پس از کســب عنوان زننده بهترین اسلم 
دانک آسیا و اقیانوسیه گفت: برای مرحله 

نهایی این نظرســنجی کار دشواری در 
رقابت با ستاره NBA دارم.

ارســلان کاظمی بازیکن بسکتبال 
کشورمان که اسلم دانکش در نظرسنجی 
فیبا به عنــوان بهترین دانــک یک دهه 
اخیر آســیا - اقیانوسیه انتخاب شد، در 
گفــت و گو با خبرنگار توپ و تور گروه 
ورزش باشگاه خبرنگاران جوان، درباره 
این انتخاب بیان کرد: خوشحالم که این 
افتخار نصیب من و کشــورمان شــد و 
بالاخره یک حرکت از یک جوان ایرانی، 
به عنوان دانک برتــر یک دهه اخیر فیبا 
انتخاب شــد. از همه مردم تشکر می 
کنــم که از من حمایت کردند و 
بدون حمایت آن ها این کار 

شدنی نبود.
کاظمی که حالا با 
این انتخــاب به مرحله 
نظرســنجی  این  نهایی 
راه یافته اســت، درباره 
این مرحله گفت: مرحله 
ســخت  بســیار  نهایی 
است، زیرا جنگ بین قاره 
ها اســت و MVP لیگ 
)یانیس   NBA بسکتبال 
هم  یونانی(  آنتتوکومپوی 
در این مرحله حضور دارد 
و دانــک این بازیکن یونانی 
به عنوان دانک منتخب اروپا 
انتخاب شــده اســت، اما با 
حمایت مردم همه چیز ممکن 
اســت. نظر سنجی این مرحله 
هم زمانی که شــروع شــود، 

امیدوارم مردم باز هم حمایت کنند، هیچ 
چیز غیرممکن نیست.

او افزود: خیلی از دوســتانم به من 
گفتنــد که تو دانک های خیلی بهتر از این 
دانکی که توســط فیبا انتخاب شــد هم 
داشتی، چرا این دانک را انتخاب کردند؟ 
خــودم هم نمی دانم چرا این دانک از من 
انتخاب شده است؟ البته این دانک خیلی 
خوبی بــود، اما من دانک های بهتری هم 
داشــتم که فیبا ترجیح داد این حرکت را 

انتخاب کند.
بازیکن تیــم مهرام از حمایت های 
مردم و خانواده اش تشــکر کرد و اضافه 
کرد: از حامد حــدادی و بقیه بچه ها هم 
تشکر می کنم که به خوبی من را حمایت 

کردند.
کاظمــی که چندی قبل با انتشــار 
ویدئویــی از کم توجهــی به او در رابطه 
با این نظرســنجی فیبــا و توجه بیش از 
حد به فوتبالیســت ها ناراحت شده و به 
این مســئله انتقاد کرده بود، در این رابطه 
اظهار داشــت: من بحثم این بود که اگر 
یک بازیکن معمولی فوتبال یک گلی زده 
که به عنوان گل ماه در یک کشــوری که 
صاحب فوتبال نیست، انتخاب شده بود، 
بسیار سر و صدا می کرد و رسانه ها آن را 
به طور کامل پوشــش می دادند، اما این 
دانک من که در بین دانک های برتر آســیا 
و اقیانوسیه و حالا بین قاره ای قرار کرفته، 
خیلی معمولی برخورد شد و انگار اتفاقی 

عادی رخ داده است.
اســلم دانک ارســلان کاظمی در 
مســابقات انتخابی بین قــاره ای المپیک 

۲۰۱۶ مقابل یونان زده شــد. در آن سال 
تیم ملی کشــورمان المپیکی نشــد، اما 
امســال موفق شــدیم جواز حضور در 
المپیک را کســب کنیم که البته ارســلان 
دیگر به تیم ملی دعوت نمی شــود. این 
بازیکــن ۳۰ ســاله دربــاره اینکه هنوز 
امیــدوار به حضور در المپیک اســت یا 
خیر، بیان کرد: چند ســال قبل از رفتن به 
المپیک نســبت به این بار تفاوت زیادی 
داشت. آرزوی هر ورزشکاری است که 
در المپیک بازی کنــد. المپیک بالاترین 
سطح ورزشی دنیاست و من هم هر وقت 
به تیم ملی دعوت شدم مثل یک سرباز در 
خدمت تیم ملی بودم و هیچوقت نگفتم 
نمی آیم بازی کنم. اگر دوباره به تیم ملی 
دعوت شوم، صد در صد در خدمت تیم 

ملی خواهم بود.
مهاجم تیم بســکتبال مهرام درباره 
بازی هــای لیگ نیز بیان کــرد: لغو لیگ 
برتر برای باشــگاه مهــرام ناراحت کنند 
بــود، ما همه زورمان را برای مرحله پلی 
آف گذاشــته بودیم و همه بازیکنان برای 
این مرحله آماده شــده بودند و بازیکن 
خارجی هم اضافه کــرده بودیم که البته 
لیگ لغو شــد. به نظر من فدراســیون با 
نیمه تمام گذاشــتن لیــگ، بهترین کار 
را کرد، زیــرا ادامه لیــگ نیازمند انجام 
تســت های متعدد کرونا از بازیکنان بود 
که برای باشــگاه ها هزینه زیادی داشت. 
باشــگاه ها در ایران درامد زیادی ندارند 
و عاقلانه تریــن کار همین تعطیلی لیگ 
بود. امیدوارم فصل آینده تیم ها با قدرت 

بیشتری در لیگ حاضر شوند.

گروه ورزشي - آخرین وعده برای 
بهره برداری از VAR هم بین دو نیم فصل 
لیگ نوزدهم بود، اما تعطیلی مســابقات به 
خاطر کرونا، همه چیــز را از ذهن مردم و 

مسوولان برد.
یکی از مهم ترین مسایل از یاد رفته در 
هیاهوی کرونا، داستان کمک داور ویدیویی 
است. الان بیشــتر از یک سال می شود که 
برای استفاده از این تکنولوژی در لیگ برتر 

امروز و فردا می کنند.
اگر خاطرتان باشید حتی تست زنی 
اولیه VAR با تجهیزات ساخته شــده در 
داخل کشــور، پیش از مهاجرت علیرضا 

فغانی توســط این داور انجام شد. بعدتر به 
دفعات وعده دادند که کمک داور ویدیویی 
ابتدا به صورت آفلاین آزمایش شده و بعد 
به طور رســمی مورد استفاده قرار خواهد 

گرفت.
آخرین وعده بــرای بهره برداری از 
VAR هــم بین دو نیم فصل لیگ نوزدهم 
بود، اما تعطیلی مســابقات به خاطر کرونا، 
همه چیز را از ذهن مردم و مســوولان برد. 
اتفاقا این سه، چهار ماه شاید فرصت خوبی 
برای تجهیز استادیوم های خالی لیگ برتری 
به جایگاه دوربین ها و اتاق VAR بود، اما 

طبق معمول این فرصت سوخت.

گروه ورزشي -  احمد پاکنهاد؛ رئیس 
هیئت انجمن های ورزش های رزمی کیش 
در دیدار با یوسف بهتری رئیس فدراسیون 
انجمن های ورزشــهای رزمی جمهوری 
اســلامی ایران از انتخاب جزیره کیش به 
عنوان میزبان اردوی تیم ملی در مسابقات 

آسیایی ۲۰۲۰ تایلند خبر داد. 
به گزارش خبرنــگار اقتصاد کیش؛ 
رئیــس هیئت انجمن هــای ورزش های 
رزمی کیش در دیداری با رئیس فدراسیون 
انجمن های ورزشــهای رزمی در تهران، 
جزیره کیش را از لحاظ موقعیت ، امکانات 
و ظرفیت ها بســیار موفق توصیف کرد و 

گفت: جزیره کیش می تواند پایلوت خوبی 
در برگــزاری مســابقات و اردوهای آماده 
ســازی تیم های مختلف باشد.پاکنهاد در 
گفــت و گو با خبرنگار ما دیدار اخیر خود 
با رئیس فدراســیون را بسیار مثبت ارزیابی 
کرد و ادامه داد: بســتر مناسب جزیره کیش 
در برگزاری اردوهای بازیهای آسیایی و بین 
المللی؛ حضور ورزشکاران خارجی بدون 
اخــذ ویزا در جزیره کیش و حضور هئیت 

انجمن هــای ورزش های رزمی کیش در 
مجمع های فدراســیون ورزشهای رزمی 
از محورهای جلســه بــود.  وی ادامه داد: 
فدراسیون به پیشــنهادات ما اعتماد کرد و 
قرار بر این شــد که جزیره کیش به عنوان 
پایلوت ورزشهای رزمی و اردوهای ملی در 
مسابقات آسیایی تایلند۲۰۲۰ معرفی شود و 
توافقات ضمنی در این راستا صورت گرفت 
و مقرر شــد کــه اردوی تیم ملی اعزامی از 

ایران در جزیره کیش برگزار شــود . رئیس 
هیئــت انجمن هــای ورزش های رزمی 
کیش با اشاره به برگزاری اردوی مسابقات 
آســیایی ۲۰۲۰ در کیش افزود: ان شااله با 
اقداماتــی از این دســت بتوانیم در بحث 
توریسم ورزشــی در کیش هم فعال عمل 
کنیم، این موضوع عواید بسیار خوبی را در 
بعد اقتصادی خواهد داشت. پاکنهاد با بیان 
اینکه هیئت انجمن های ورزش های رزمی 

کیش هیچوقت در مجمع های فدراسیون 
ها شرکت نمی کند به این دلیل که انتصاب 
افراد روسای هیئت مستقیما توسط مناطق 
آزاد و یا فدراسیون انتخاب می شوند گفت: 
طبــق مذاکرات صورت گرفتــه با رئیس 
فدراســیون در تاریــخ ۹ تیرماه که مجمع 
سالیانه فدراسیون در تهران برگزار میشود  
بحث حضــور منطقه آزاد کیش در مجمع 
های فدراسیون ها به صورت سالیانه مانند 

سایر هیئت های استان ها مطرح  و در مجمع 
رای گیری خواهد شــد و امیدواریم که این 
موضوع مورد موافقت قرار گیرد .پاکنها ادامه 
داد:  این اقدامات باید پیش از این انجام می 
شــده ولی بنا به دلایلی متاسفانه به تعویق 
افتاد. حضور هیئــت انجمن های ورزش 
های رزمی کیش در مجمع سالانه فدراسیون 
نتایج بسیار درخشانی را برای جزیره کیش 
به ارمغان خواهــد اورد و به عنوان یکی از 
کرســی های تصمیم گیرنــده با یک رای 
شایســته در انتخابات فدراسیون شرکت 
خواهد کرد. گفتنی است در این دیدار حکم 
انتصاب احمد پاکنهاد به عنوان رئیس هیئت 

انجمن های ورزش های رزمی کیش تمدید 
و توسط یوسف بهتری؛ رئیس فدراسیون و 

هادی چگینی دبیر کل فدراســیون  به وی 
اهدا گردید. 

از ابتدای اسفند پارسال تاکنون، فوتبال ایران بیش از ۱۰۰ روز است که با ویروس کرونا دست به یقه شده و این روزها سکانس پایانی خود را 
برای شروع مسابقات پشت سر می گذارد.

وعده ای که همه آن را فراموش کردند؛ وقتی فغانی هنوز نرفته بود...
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